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AANWEZIGEN 
 

Ouderraad:  
Ruth, Jill, Ruben, Els, Evelien, Kwinten, Stefano, Johan, Kaat, Hans 
 
Afgevaardigden School: 
Tom, Eline, Kathy, Ruth, Sarah, Sofie, Lyn 
 
Ook deel uitmaken van de Ouderraad of wens je sporadisch bij activiteiten een 
handje toe te steken? Neem dan zeker contact op via 
ouderraad@sintjorisblaasveld.be 

 
 
AGENDAPUNTEN  

Welkom op de laatste ouderraad va het jaar.  

1. Verslag schoolwerking door afgevaardigde school  
 
Schoolactiviteiten:  

Kathy en Eline geven een round-up van de activiteiten van de laatste maanden. En 
de komende weken. 
We krijgen eenopsomming van de uitstappen van de voorbije maanden en van de 
nog geplande uitstappen.  
Leuk om te horen dat er een gedreven ploeg is aan het roer van onze school.  

Van 6de jaar basisonderwijs naar eerste jaar secundair onderwijs:  

De school heeft via het LOP (lokaal overlegplatform) aangekaart dat er een 
probleem is met de toewijzing van de middelbare scholen, en dat een eengemaakt 
aanmeldsysteem veel wenselijker is. Graag één platform ipv per regio of 
scholengroep een platform.  
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Enkele aanpassingen aan het schoolreglement:  

• Het wettelijke bedrag van de meerjaarse maximumfactuur is verhoogt van 
520 naar 535,-.  

• De school heeft er voor gekozen om geen vaste “bekwame helper” aan te 
duiden/aan te werven voor het toedienen van medicatie op school. De 
school kiest ervoor om geval per geval met ouders te bekijken wie dit per 
kind kan doen (af te spreken met de ouders).  

• De juffen van de nabewaking hebben enkele nare ervaringen gehad met 
ouders die hun kind echt veel te laat kwamen ophalen. Om die reden 
verhoogt de school de boete per te laat opgehaald kind naar € 10,00.  

• Na aandringen van de Ouderraad heeft het schoolbestuur de schooltijden 
opnieuw onder de loep genomen. Na lang puzzelen hebben ze beslist om 
de schooltijden op de Mechelsesteenweg aan te passen naar einde 
schooltijd 15u25 ipv 15u05. Het einduur op de andere vestigingen blijft 
hetzelfde als afgelopen jaar.  

Bouwperikelen:  

• Mechelsesteenweg: Het huidige bouwproject heeft heel veel achterstand. Het 
slechte weer helpt hier niet. Maar vooral omdat het niet zeker was of de 
funderingen van de bestaande muur van Meester Sam, naast de liftput, diep 
genoeg zij. Er wordt nu water weggepompt om nadien diepere funderingen 
voor die muur te kunnen plaatsen.  

• Er is intussen een achterstand van enkele maanden. Met vele vervelende 
gevolgen. Onder andere het Chiro kamp dat in gedrang komt en verlaten van 
de intrek in de klaslokalen.  

• Hinxelaar: Speelplaats. Plannen waren af en goedgekeurd. Maar on-hold 
gezet wegens te hoge kosten en aangepaste wetgeving rond hemelwater. 
Alsook enkele extra eisen van de brandweer. Binnenkort zit de school 
opnieuw samen met architect om de startdatum te bepalen. De uitvoeringstijd 
van de werken zou 1,5 à 2 maand zijn.  

2. Terugblik & verslag evaluatie Kids Disco & 
Schoolfeest  

 
Kids Disco:  

• Er is een zeer positieve evaluatie vergadering geweest door de werkgroep 
zelf. Volgend jaar kan hetzelfde concept. Want recept van dit evenement is 
zeer OK en samenwerking met Blaasveld fietst was dit jaar ook heel goed.  

• Nemen we mee naar volgend jaar: Vestiaire voorzien in Willy's Moustache.  
• Marlies heeft een draaiboek gemaakt zodat de werkgroep volgend jaar minder 

moet vergaderen.  
• Er is al gemeld aan Blaasveld fiets dat we opnieuw meedoen aan dit event!  
•  
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Schoolfeest:  

Dit jaar was een stuk beter qua organisatie dan vorig jaar! 
Evaluatie:  

• Kleine speelplaats was heel gezellig, mini-festival gevoel. Bekijken of we dit 
volgend jaar opnieuw zo kunnen doen.  

• Het voorziene aantal porties om te eten hebben we dit jaar opnieuw 
onderschat, er is moeten bijgehaald worden bij Okay.  

• 2 togen was heel handig en OK.  
• Voorverkoop van de drakenkaarten was een goed systeem alsook een 2de 

kassa.  
• Er is een grotere werkgroep nodig naar volgend jaar toe.  
• Hulp op dag zelf was dit jaar moeilijk (te weinig helpende handen). Volgend 

jaar gaan de leerkrachten ook helpen.  
• Bij het opmaken van de shiften afstemmen tussen school/leerkrachten en de 

shiften van de helpende handen. O.a. om er voor te zorgen dat de shift-uren 
overeen komen. Af en toe meer samen vergaderen zou wel handig zijn om 
alles meer op elkaar af te stemmen.  

• Op de dag zelf zou ’t handig zijn om algemene coördinator vanuit de school te 
hebben. Zodat er op de dag zelf meer samengewerkt wordt.  

• Er wordt gevraagd naar een coördinator van de ouderraad om te zorgen dat 
de juiste persoon aan zijn geplande taken begint en om de vrijwiliigers opo te 
vangen en te bedanken.  

• Een EHBO-post in samenwerking met Rode-kruis of Het Wit-geel-Kruis of een 
nijverheidshelpeer inhuren wordt als idee op tafel gelegd.  

• Ivm Voedselveiligheidsagentschap: we hebben hier geen meldingsplicht, maar 
moeten ons uiteraard wel houden aan de regels.  

• Er moet volgend jaar opnieuw herbekeken worden hoe we Halal en Veggie 
kunnen voorzien op een manier dat niet te verlieslatend is.  

• Marc stopt als lid van de ouderraad waardoor er niet enkel hulp maar ook 
heel wat materiaal minder zal zijn. Volgend jaar moeten we tijdig oplijsten 
welk materiaal we nodig hebben en in eerste instantie bij de school checken 
wat er kan geleend worden van de school voor we iets gaan huren.  

• Er zijn opmerkingen gekomen rond het niet splitsen van de optredens. Maw: 
de vraag om de namiddag nog eens op te splitsen zodat kinderen en ouders 
minder lang moeten blijven zitten. De vraag wordt meegenomen naar de 
werkgroep van de leerkrachten volgend jaar.  

• Er moet volgend jaar anders worden nagedacht over hoe helpende handen te 
recruteren. Mensen persoonlijk aanspreken en briefjes meegeven met de 
kinderen ipv enkel een email kan een goed idee zijn. Waarom niet werken 
met ‘klasouders’ voor een heel jaar. Er wordt nagedacht om een systeem op 
te zetten dat er per klas whatsapp groepjes zijn met alle ouders erin.  

• Datum schoolfeest volgend jaar is nog niet zeker. Er wordt gehoopt op 24 mei 
2025.  

•  
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3. Evaluatie 2023-2024  
 
Inhoudelijke evaluatie en openstaande punten: 

• We gaan volgend jaar niet elke ouderraad rond een thema werken. Soms een 
ouderraad gebruiken als voorbereiding voor een event. Waardoor de directie 
ook niet steeds moet aanwezig zijn.  

• Is een nieuwe enquête opstellen volgend jaar een idee? De vraag wordt 
meegenomen naar volgend jaar. Tom vraagt of dit samen met de school kan 
georganiseerd worden.  

• Er zijn enkele mensen die al hebben aangegeven dat ze stoppen met de 
vergaderingen maar wel in werkgroepen willen blijven. We moeten op zoek 
naar enkele extra ouders. Misschien wel op de infoavond in september?  

Financieel verslag werkjaar  

Johan geeft een zicht op de cijfers van dit jaar.  

Schooljaar 2022-2023 Schooljaar 2023-2024 

Oudercafé 5.37 € Halloween  1 629.06 € 

  Verkoopactie  498.36 € 

  Workshop  -3.20 €  

Kidsdisco 1 803.11€ Kidsdisco  1 260.98 € 

Schoolfeest  4 556.44 € Schoolfeest  5 768.76 €  

Overige kosten (T-shirts)  - 328.3 € Overige kosten  -527.64 € 

Totaal  6 036.62 €  8 626.32€ 
 
De ouderraad heeft in totaal over de eerste twee werkingsjaren 14 662.94€ 
verzameld. Met dank aan alle vrijwilligers en steunende ouders.  
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4. Beslissen budgettaire steun 

Er zal meer gezwommen worden volgend jaar (van 1ste tot 4de leerjaar). Dit is een 
hogere kost die standaard op de maximumfactuur wordt doorgerekend.  
We beslisten dan ook om dit substantieel te steunen vanuit de Ouderraad.  
Ook is er nood aan extra budget om de speelplaatsen aangenamer te maken met de 
juiste speelinfrastructuur, We beslisten om hier een mooi deel van ons opgespaarde 
budget aan de school aan te bieden. 
 
We budgetteren volgende bedragen voor 2025: 

• Zwemmen: 6000,-  
• Speelmateriaal voor op speelplaatsen: 4000,-  
• Werkingsbudget ouderraad 1000,-  
• Een overdracht van het overige bedrag naar 2026 

5. Brainstorm ouderraad activiteiten 2024-2025  

• Halloween party: 8 november  
• Kids Disco  
• Verkoopactie: Via Trooper => actie De Strooper  
• Schoolfeest: 24 mei 2025? 
• Kwis  
• Veilig online  
• Koffie en thee aanbieden aan de schoolpoort (1 september en Elk trimester of 

elke eerste maandag na vakantie)  
• Enquête?  
• Helpen op Winterbar en nieuwjaarsreceptie?  

6. Infoavonden september  
 
De Info avonden voor alle ouders ligt reeds vast:  

• ma 2 sept: 19u: 1L -> HX  
• ma 2 sept: 19u: 4L  -> PC   20u: 5L ->PC  
• di 3 sept: 19u: 3L -> PC    20u: 2L -> PC  
• di 3 sept: 19u IK en 1K T     20u: IK en 1K HX  
• do 5 sept: 19u 2K en 3K T    20u: 2K en 3K HX  
• di 10 sept: 20u 6L   -> PC  

Hans en Stefano geven samen met Kwinten, Ruben en Johan wat extra info over de 
Ouderraad op de infoavonden.  

We trachten een nieuwsbrief uit te sturen de week na de infoavonden met hierin de 
info die we gaven + onze komende activiteiten. Zowel als herhaling naar de ouders 
toe als voor de ouders die er niet konden bij zijn die dagen.  
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7. Thema’s voor volgend jaar  

 
We brainstormden al even over mogelijke thema's voor volgend jaar:  

• Het jaarlijks wisselen van de samenstelling van de klassen.  
• Communicatie school naar ouders: brainstorm doen rond tips om beter te 

communiceren naar ouders  
• Els stelt een systeem voor met communicatieverantwoordelijke binnen 

ouderraad  
• Een systeem van klas-ouder-verantwoordelijke  
• Verkeer  
•  

We houden een eerste vergadering midden september (voorlopige datum: 17/09) 
als ‘open ouderraad’. Hier worden alle ouders op uitgenodigd.  

Het doel hiervan is om enkele nieuwe ouders in de Ouderraad en werkgroepen te 
krijgen, enkele extra helpende handen voor de evenementen en het aftoetsen naar 
noden, ideeën en frustraties bij ouders. Dit laatste kunnen we indien nodig 
meenemen bij de volgende vergadering voor het bepalen van de thema's.  

Volgende Ouderraad data liggen sowieso al vast:  

• Dinsdag 17 september: Open ouderraad (datum onder voorbehoud) 
• Woensdag 2 oktober: Vergadering Ouderraad  
• Vrijdag 8 november: Halloween party  
• Donderdag 6 februari: Vergadering Ouderraad  
• Maandag 28 april: Vergadering Ouderraad  
• Dinsdag 17 juni: Vergadering Ouderraad  

8. Varia  
 
Sportdag 5L:  

Er is een incident geweest op een andere school tijdens de sportdag 
georganiseerd door de gemeente. Vanuit de Ouderraad kwam er de vraag 
om wat extra duiding rond dergelijke sportdag.  

De school legt haar visie uit rond dit systeem. Dit past perfect binnen het 
thema inclusie. Het concept wordt vanuit de school zeer positief onthaald. 

 
 

 
 


